
Aursmoen FAU 7.4.21 
Agenda 

• Informasjon fra skolen ved Grazyna 
• Status fra 17.mai komiteen 
• Sommeravslutning 
• Valgkomité 
• Annet 

Informasjon fra skolen v/Grazyna 
Smittevern står høyest på lista, som det har gjort i over et år. Det er en krevende og spesiell tid. I en 
uoversiktlig smittesituasjon fortsetter skolen med nåværende organisering, hvor hovedmålet er 
færre nærkontakter. På ungdomstrinnet er lærerne satt opp i kohorter, på mellomtrinnet 
omstrukturert så ikke lærerne har mange forskjellige klasser. Det er vanskelig å forutsi hvordan 
situasjonen utvikler seg, man tar en uke av gangen, lager ROS-analyser og følger 
smittevernveiledninger.  

• Leirskole. Leirskole er en lovpålagt oppgave. På gult tiltaksnivå kan man i utgangspunktet 
gjennomføre dette. Det er helsetjenesten i egen kommune som gir råd, og vurderer om det 
er forsvarlig å reise. Skolen konfererer med smittevernoverlegen i kommunen, som vil 
komme med en anbefaling.  

• Tilsyn. Skolen har fått varsel om tilsyn fra Statsforvalteren i forhold til lærernormen. Avviket 
er nå lukket. 

• Ansettelser. Skolen har startet prosessen med å ansette ny assisterende rektor, fordi Gunn 
går av med AFP. Det var seks søkere til stillingen, og prosessen er godt i gang. 

• 17. mai. Forespørsel fra 17. mai-komiteen om en digital innspilling. Skolen involverer 
elevrådene, som kan komme med sine innspill. Det ser ikke ut til at det blir barnetog i år, på 
grunn av smittesituasjonen.  

• Dugnad. Det er behov for dugnad på barnetrinnet. Hvordan dette gjennomføres blir 
avhengig av smittesituasjonen. 

• Skolens time. Skolens time kan ikke avvikles i sin vante form på grunn av koronasituasjonen. 
Skolen ønsker å finne en ny form på dette, for eksempel at klassene samles trinnvis, med 
tilstrekkelig avstand mellom hver klasse. Dette gjøres i samråd med smittevernoverlegen i 
kommunen.  

• Sommeravslutning. Det anbefales ikke store samlinger på verken gult eller rødt nivå. Skal det 
være samlinger anbefales det at det gjøres digitalt, og det ser ut til at avslutningene må skje 
klassevis.  

• Eksamen. Muntlige eksamener skal gjennomføres digitalt. Elevene skal få trene på dette.  
• Digitale enheter. Elevene skal få digitale enheter. Opplever noe utfordring med leveringen, 

men det jobbes med å få dette på plass så fort som mulig.  

17. mai-feiring 
Slik smittesituasjonen er i dag ser man ikke for seg en normal feiring. Man planlegger for en digital 
feiring. 17. mai-komiteen har vært i kontakt med skolen i forhold til å bidra med innslag. 

• Skal hver skole engasjere filming, eller skal man gå sammen som et felles bidrag fra alle 
skolene? Man kan utfordre kommunen på dette, at de kan bidra med midler. Marianne tar 
dette videre.  



• Bilkortesje. De som arrangerte dette i fjor ønsker å være med på organiseringen.  
• Korpset skal spille.  
• Vurdere Spleis i stedet for Vipps? Lettere å håndtere, og legger til rette for loddtrekning. 

Sommeravslutning 
Smittesituasjonen gjør at man må planlegge klassevise markeringer. Det foreslås å kjøpe inn boller og 
drikke som leveres til hver enkelt klasse, både på barne- og ungdomstrinnet. Anette sjekker opp 
alternativer. 

Saken tas opp igjen på FAU-møte 6. mai.  

Valgkomite 
Det må velges ny kasserer, i tillegg til ny nestleder og leder.  

• Valgkomité: Marianne Malnes og Anette Høilund.  

Parkering 
Opplever at situasjonen har bedret seg, og at dette ikke er et problem på nåværende tidspunkt. 

Gå til skolen-aksjon 
En gå til skolen-aksjon kan lette trykket på busser, kjøring og parkering. Andres Gulliksrud er lærer på 
ungdomstrinnet, og har vært engasjert i tiltaket tidligere. Erik tar kontakt med ham. 

Saker til neste møte 
• Sommeravslutning 
• 17. mai-feiring 
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